

Title (en)

SUB-CALIBRE PROJECTILE WITH SABOT.

Title (de)

UNTERKALIBRIGES GESCHOSS MIT TREIBSPIEGEL.

Title (fr)

PROJECTILE SOUS-CALIBRE AVEC SABOT.

Publication

EP 0594694 A1 19940504 (DE)

Application

EP 92914917 A 19920715

Priority

- AT 143591 A 19910717
- AT 9200097 W 19920715

Abstract (en)

[origin: WO9302333A1] Described is a sub-calibre projectile of the sabot (pusher-plate) type with discarding cap segments (11). The projectile has a pressure plate (15) with a rearwards-projecting alignment spike (16) which is inserted into a pressure piece (18). Held between the pressure plate (15) and the pressure piece (18) are the bases (24, 25) of the cap segments (11), thus enabling very high gas-pressure forces to be transmitted and the cap segments to be discarded without affecting the target accuracy of the projectile.

Abstract (fr)

Un projectile sous-calibré du type à sabot (pusher plate) avec des segments de coiffe largables (11) dispose d'une plaque de pression (15) avec un mandrin de centrage faisant saillie vers l'arrière (16) inséré dans un élément de pression (18). Entre la plaque de pression (15) et l'élément de pression (18) sont serrés des éléments de fond (24, 25) des segments (11), ce qui permet d'obtenir une transmission de forces de pression de gaz très élevées et le détachement des segments sans répercussions défavorables sur la précision au but du projectile.

IPC 1-7

F42B 14/06

IPC 8 full level

F42B 14/06 (2006.01)

CPC (source: EP US)

F42B 14/064 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 9302333A1

Cited by

US6947496B2

Designated contracting state (EPC)

BE DE FR GB

DOCDB simple family (publication)

WO 9302333 A1 19930204; AT 399582 B 19950626; AT A143591 A 19941015; DE 59201851 D1 19950511; EP 0594694 A1 19940504;
EP 0594694 B1 19950405; US 5392714 A 19950228

DOCDB simple family (application)

AT 9200097 W 19920715; AT 143591 A 19910717; DE 59201851 T 19920715; EP 92914917 A 19920715; US 18204894 A 19940118